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סיכום הכנס המדעי
גבי עדין - יו"ר הכנס

ני שמח יחד אתכם להגיע לשלב הסיום של הכנס ה-24 למדעי הבקר א
שהוא הכנס הגדול ביותר למדעי החקלאות המתקיים בארץ. 

וליחסים  נעבור מהדולפינים  שיינין  אביעד  אחרי הרצאתו המרשימה של 
בין יונקים ימיים, ליחסים בכנס שלנו הנעשים בהרמוניה מעוררת הערכה.

קרוב  של  אינטנסיבית  עבודה  של  תוצאה  הם  האחרונים  הימים  שלושת 
הסיום  בטכס  וכאן  רבים,  גורמים  חלק  נטלו  עשייה, שבה  של  שנה  לחצי 

המקום להודות להם: 
במישור הארגוני: ברצוני להודות לריקי, מיכל ואורית נצר שעסקו בהפקה 
ליעקב  משה"מ.  וציפי  חנה,  מודי,  עם  יחד  הניהולים,  הנושאים  ובכל 
וחנה  תפארת  רינה,  לימור,  ענבל,  מלול,  יוסי  ההתאחדות,  מזכ"ל  בכר 

מהתאחדות מגדלי בקר, שייקה דרורי, אפרי ואדריאנה ממועצת החלב.

עסקה  אשר  המקצועית  הוועדה  של  פעילותה  את  אציין  המדעי:  במישור 
לרמה  והבאתם  עריכתם  מיונם,  הכנס, בקבלת התקצירים,  בארגון תכנית 
המתאימה להכללה בחוברת סופית; הוועדה המקצועית היא שקבעה את 
מקווה  אני  הענף.  בנושאים שברומו של  אורחים  למרצים  ופנתה  התכנים 

שנהניתם מהתכנים שהוצגו בכנס זה. 
המחקר  ממנהל   - מירון  יהושע  ד"ר  המקצועית:  הוועדה  לחברי  נודה 
שווימר  עדין  ד"ר  החוברת,  ועורך  הכנס  של  המדעי  המרכז   - החקלאי 

מ'מאל"ה', ד"ר מיכאל ואן סטרטן מ'החקלאית', ד"ר עוזי כוכבא, מנהל 
רפת מגדל עוז - נציג הרפתנים, יוסי מלול מההתאחדות, ועבדכם הנאמן.
המובילים  הענפים  לאחד  החלב  ענף  את  הפכתם  כאן,  הנוכחים  אתם 
לגאווה  ולמקור  העולם,  מדינות  בעבור  לדוגמה  לענף  בישראל,  בחקלאות 

לישראלים רבים הן ברמה הטכנולוגית והמדעית והן ביציבותו הכלכלית.

מעבר לחשיבות האספקה העצמית של מזון בסיסי, חשוב, טרי, איכותי וזול 
לאוכלוסייה, חשוב הענף שלנו גם לשמירה על קרקעות הלאום, על איכות 
הסביבה תוך ניצול מי קולחין ופסולות תעשייתיות וחקלאיות להזנה, ועל 

ערכי ההתיישבות. 

אני תקווה שמקבלי ההחלטות במשרדי הממשלה ישכילו להבין את חשיבות 
השמירה על יציבות הענף ועל חוסנו הכלכלי, כנדבך איתן לחיזוק החקלאות 

וההתיישבות במדינה.  
אני מקווה שהמחלקה לבקר בשה"מ, מנהל המחקר יחד עם מוסדות הענף, 
וציבור הרפתנים, נמשיך כולנו ביחד את מסורת הכנסים בשנים הקרובות 

ונביאה לרמות גבוהות עוד יותר.
תודה רבה!
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